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Protokoll 
Styrelsemöte 7 

Region Väst 

TEAMS-möte 

Måndag 11 december 2023, kl. 18.00-21.00 
 

 

Deltagande 

Hans Rengman x Tina Kjärrman x Elisabeth Jansson Strömberg  

Bengt Wallin x Malin Olin x Alma Melitshenko x 

Sabina Sjöquist x Anna Haglund x   

 
7.1 Öppnande av mötet 

Ordförande öppnade Teamsmötet kl. 18.10 och hälsade alla välkomna. 

 

7.2 Godkännande av dagordning 

Mötet godkände den av Ordförande presenterade dagordningen. 

 

7.3 Val av justerare för mötet 

Tina Kjärrman valdes att jämte Ordförande och Sekreterare justera dagens protokoll. 

 

7.4 Föregående protokoll 

Protokollen från de föregående två Styrelsemötena godkända. 

 

7.5 Rapporter 

7.5.1  Ekonomirapport 

VL Anna Haglund tillsammans med Malin Olin gick igenom utfall och inget som avviker mot 

plan. 

 

7.5.2  VL rapport 

VL Anna Haglund summerade hösten som intensiv vad det gäller utbildningar och en hel del 

administrativa samt tekniska frågor att hantera. VL lyfte också speciellt fram höstens 

verksamheter i Ung som varit mycket bra och stor eloge till Alma, Sabina, Émile m fl gjort. 

Bådar gott för framtiden. 
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7.5.3. Unga frågor 

Alma och Sabina summerade Ungs verksamhet under hösten 2023, även denna har varit 

mycket intensiv. Både på Ungforum samt på nyligen genomförd julträff har deltagarantalet 

varit mycket bra, grunden för en aktiv framtid är god då en hel del nya deltagit i träffarna 

 

7.5.4  Ordförande rapport 

Ordförande Hans Rengman rapporterade om processen för framtagande av ny Handlings- 

plan speciellt med fokus på fortbildning av både Utbildningsledare och Ledare. Styrelsen re- 

sonerade också kring kostnader för Lokalavdelningar för utbildningarna. Kort också om Ut- 

bildningsinsatser under 2024. 

 

7.5.5  Övriga rapporter; Härsjönäs 

Bengt Wallin gav kort rapport fr Styrelsemötet Härsjönäs den xx december. Nyttjandet av 

fastigheten har varit bra under 2023, utfallet kommer vara positivt för 2023. Vissa investe- 

ringar har gjort under året, bl a två nya kanoter. 

På grund av högt nyttjande finns en del mindre underhållsarbeten som behöver göras, vissa 

av ideella krafter, vissa inköpta. I samband med Styrelsemöte Härsjönäs i januari kommer en 

uppdaterad ”att-göra-lista” skapas. 

 

7.6 Diskussion 

7.6.1  Ekonomi – riktlinjer för förvaltning 

VL Anna Haglund gick igenom arbetet med den uppdaterade Placeringspolicyn. Arbetet fort- 

löper och ny Placeringspolicy kommer bli klar till våren. Återkommer på kommande Styrelse- 

möten. 

Styrelsen uppmanas att skicka sina reflektioner kring Nuläge, Önskat läge, Hinder, Re- 

surser och Aktivitet till VL Anna Haglund och Styrelseledamot Elisabet Jansson Ström- 

berg senast 15 januari. 

 

 

7.6.2  Verksamhetsdiskussion 

Handlingsplan 2024: 

Avhandlades under 7.5.4 

 
Utvärdering utbildning: 

VL Anna Haglund gick igenom en rapport kring utvärderingen av året utbildningar. Deltagar- 

nas upplevelser av Friluftsfrämjandet är extremt positiv. Utfallet av genomförda enkätunder- 

sökningar visar på att i princip alla deltagare är Nöjda eller Mycket nöjda. 
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7.6.3  VP-konferens 28 januari 2024 

Kort information från VL Anna Haglund om upplägget för VP-konferensen. Inbjudan går ut 

kommande vecka. Mötet genomförs digitalt via Teams. 

 

7.6.4  Information om verksamheten i förskolor 

Kort information från Ordförande Hans Rengman om hur hanteringen av verksamheten i för- 

skolor skulle kunna hanteras i framtiden. 

 

7.7 Beslutsärenden 

Inga beslutsärenden 

 

7.8 Kommande möte 

7.8.1  Vårens möten och träffar 

- VP-konferens 28 januari, Teams 

- Styrelsemöte, Teams, 29 januari 

- Styrelsemöte, Teams, 26 februari 

- Regionsstämma, Teams, 25 mars (preliminärt) 

 

7.9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

7.10 Protokollets delgivning 

Styrelsen beslutade att protokollet kan delges i sin helhet. 

 

7.11 Avslutande av mötet 

Med ett tack till samtliga närvarande ledamöter avslutades mötet kl. 20.45 
 
 
 

 

Hans Rengman  Tina Kjärrman  Bengt Wallin 

Ordförande  Justerare  Sekreterare 
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